
EÚ naďalej odmieta zaplatiť Slovensku za
národu ukradnuté a “darované” Migy!
Generál Viktorín: Naď zas klamal, je to
hochštaplerstvo. Na Naďove klamstvá o
peniazoch za Migy už reaguje aj expert
Koláček!
- CZ24 News | 18. dubna 2023

SLOVENSKO: Hochštapler Naď? V čase, kedy sa na Slovensku rozhodovalo o možnom
darovaní stíhačiek Mig-29 na Ukrajinu, sa hovorilo o množstve finančných a materiálnych
náhrad za tento proukrajinský krok. Slovensko podľa viacerých odborníkov riskuje veľa,
hlavne to, že sa objaví na zozname reálnych nepriateľov Ruska. Dnes už sú Migy na
Ukrajine a EÚ zrazu váha, či nám nakoniec sľúbené peniaze vyplatí. Zdá sa, že dočasná
vláda Eduarda Hegera (Demokrati) opäť nedoručí to, čo Slovákom sľúbila.

Hochštapler Naď?
„Hochštaplerstvo ´demokratov´. Ako sa to prejavuje? Tak si predstavte, že Slovensko s veľkou
pravdepodobnosťou nedostane peniaze z tzv. Európskeho mierového nástroja za lietadlá MiG-29 a
systém KUB, ktoré hegerovci poslali. Takže keď odvolaný Naď informoval verejnosť, že Slovensko
dostane asi 350 miliónov, zasa klamal? Vraj nám nechcú preplatiť ani cent.

A dôvod? Totižto lietadlá MiG-29, ani systém KUB neboli a nie sú na zozname prioritného materiálu
pre Ukrajinu, a preto vraj neexistuje nárok na preplatenie. O takúto dodávku ako celok Ukrajina a
Brusel údajne nežiadali,“ vyjadril sa k téme vojenský expert Jozef Viktorín (Republika).

Slovensko nič nedostane a naviac bude platiť
Slovensku v súvislosti s darovaním zbraní, munície a vojenskej techniky vznikajú škody a náklady,
ktoré si naša krajina bude musieť evidentne napokon uhradiť sama. A ničomu nepomohla ani cesta
dočasného ministra Jaroslava Naďa a dočasného premiéra Hegera do Kyjeva.

„Z tohto pohľadu treba vnímať ´dobrodružnú´ cestu Hegera a Naďa do Kyjeva. Išli zachraňovať čo sa
dalo a evidentne neuspeli. Čiže dostaneme 0 eur a ešte nám podľa dvojstrannej dohody s Ukrajinou
vzniknú náklady na dopravu a palivo, ktoré sme sa im zaviazali venovať,“ pokračuje Viktorín.

Chcú vyšetriť vládne zlyhania
Za celým „migovým“ biznisom stála predovšetkým novovzniknutá strana Demokrati, ktorá sa práve
vďaka politikom ako Naď a Heger objavila vo vláde aj napriek tomu, že neprešla poslednými
parlamentnými voľbami. Podľa Viktorína sú ich kroky dôkazom ich neschopnosti.

„To je vizitka práce „demokratov“ v praxi. Náklady ponesie každý občan Slovenskej republiky a bude
sa musieť skladať na ich diletantizmus. Takže nás nielen odzbrojili, ale títo „spoľahliví partneri“ si ani
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nepreverili mechanizmus preplácania pomoci z daného fondu. Náš návrh na vytvorenie vyšetrovacej
komisie po voľbách je viac než aktuálny,“ uzavrel Viktorín.

Pochybil Zelenskyj? Na Naďove klamstvá o peniazoch za Migy reaguje aj
expert Koláček!

Naďove klamstvá o peniazoch? Slovensko pozastavilo dodanie posledných dvoch Migov na
Ukrajinu, lebo údajne existuje zásadný problém s preplatením 350 milión z prostriedkov
EÚ. Aj týmito prostriedkami pritom dočasný minister obrany Jaroslav Naď (Demokrati)
argumentoval v prospech dodania vojenskej techniky k nášmu východnému susedovi. Na
nezrovnalosti v celom procese už stihol reagovať aj vojenský expert Vladimír Koláček – a to
naozaj veľmi tvrdo a kriticky.

Zelenského nesplnený sľub
Hegerova vláda počítala s peniazmi z takzvaného Európskeho mierového nástroja (EPF). Ukrajinský
prezident Volodymyr Zelenskyj však evidentne nedodržal dohodu, ktorú urobil s Naďom a Hegerom.
Ukrajina totižto EÚ o Migy a systém KUB nepožiadala a Slovensku tak neumožnila kompenzovať si
svoje straty. A EPF nárok Slovenska na stovky miliónov eur neuznáva.

Naďove klamstvá o peniazoch?
„Dôvod EPF uviedla, že ani lietadlá ani systém KUB neboli a nie sú na zozname prioritného materiálu
pre Ukrajinu, ktorý vytvorila EPF na základe požiadaviek Ukrajiny a preto Slovensko nemá žiadny
nárok na ich preplatenie. SR chcelo – dúfalo v refundáciu od EPF vo výške 50-60% z účtovnej
hodnoty darovaných lietadiel a systémov PVO. Z Bruselu EPF odkázali Ministerstvu obrany SR, že
neexistuje aby o finančných prostriedkoch a o financovaní EU rozhodovala Ukrajina! Preto bol
premiér Heger a minister Naď ( obaja odvolaní)v Kyjeve , aby Zelenský požiadal EU a komisiu EPF o
doplnenie spätne do požiadaviek Ukrajiny aj lietadlá MiG-29 a systém PVO KUB,“ uviedol Koláček vo
svojom blogu na pravda.sk.

Dali sme Migy Ukrajine zadarmo?
Chybou okrem Zelenského nesplnenej povinnosti má byť aj to, že si vláda dopredu neoverila
podmienky, za ktorých jej EÚ bude ochotná poslať náhradu. Ak by totižto vládni predstavitelia
poznali pravidlá, podobná chyba by sa vraj nestala. „Je úplným diletantstvom nepreveriť si, ako
vlastne funguje mechanizmus preplácania pomoci z EU, a zároveň plánovať takto získané prostriedky
na niečo, čo sme ani v podstate pred pol rokom nechceli,“ pokračuje Koláček.

Smutnou realitou teda je, že Slovensko darovalo Migy Ukrajine pravdepodobne zadarmo. „No ale
predsa zadarmo nedávajú ani USA a to sú omnoho bohatšie ako Slovensko. Tam ide skoro všetko na
základe zákona o pôžičke a prenájme. Ak je toto pravda, mal by niekto vysvetliť kde sa stala chyba.
Myslím že nastal čas, čo vy nato pani prezidentová?,“ uzavrel Koláček.

 

ZDROJ: E-report


